
JI]DETUL ARGES
CONSJLIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 24.04.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
finerii Eedinlei ordinare de lucru

$edinla incepe la ora 16oo , particip6 1 3 consilieri din 13 in funclie . La qedinlb
participd d-l primar Proca Florin Bogdan gi d na secretar general Leca
Andra.$edinla este legal constituitS, aceasta a fost legal convocatd de primarul
comunei B erevoeEti prin adresa nr.2822 I 18.04.2023 .

PreEedintele de Eedin!6 este d-1. consilier FrdtilA Gheorghe care ia loc la
prezidiu gi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioari.
2. Proiect de hotlrire privind revocarea Hotir6rii Consiliului Local al

comunei Berevoeqti nr,14127,02.2023 privind darea in folosin{i gratuit5, pe
o perioadd de 2 ani a unei inciperi din incinta Ciminului Cultural Mineqti
in suprafa{i de 9 mp cltre CMV Ghizdavi{ Viru(a.

3. Proiect de hotlrf,re privind aprobarea devizului actualizat dupl licita{ie
aferent investitiei:"Asfalaltare drum centuri DN73c-Primirie,comuna
Berevoegti, j ude{ul Argeq.

4. Proiect de hotdrdre privind alegerea preqedintelui de qedinfi.
5. Diverse.

D-l primar solicita introducerea pe ordinea de zi a incd un proiect gi anume:
-Proiect de hotirAre privind stabilirea salariilor debazil pentru funcfionarii
publici, personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Berevoeqti gi func{ii alese, la nivelul comunei
Berevoeqti, judeful Argeq, incepffnd cu data de 01,04.2023.

D-l Busuioc:Datoritd punctului introdus astdzi, nu am inleles urgenla, astdzi il
punem ,nu am apucat sd citim nimic, nu am inleles, deci eu solicit o am0nare, nu qtiu
care este urgenla .

D-l Primar:Urgenla este deoarece au in vedere o, Ordonanld de urgen!6 prin care sd

se sisteze mdririrle de salarii sd se sisteze angajdrile qi o au in vedere sd o dea
miercuri, urgenla este sd o adoptdm astdzi s6 intre in vigoare p0nd la intrarea in
vigoare a respectivei ordonanle ,cu mdririle de salarii care sunt constitulionale
conform legii
D-l Busuioc:Am cerut d nei secretar sd ne spund pe fiecare funclie in parte, c[ nu am
inleles!
D-l Primar:Md intrebali pe mine, eu sunt iniliatorul de proiect, sd ajungem la punctul
acesta qi discutdm atunci.
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Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 6 puncte gi este aprobat cu 9 voturi
pentru gi 4 ablineri din partea d lor consilieri Busuioc Gheorghe, Stana Dumitru,
Sibianu Ovidiu qi Schioapa Daniel..

Se trece la pct.1 la care d-na secretar general prezintS procesul verbal al
qedin(ei care s-a desfdqurat in data de 27 .03.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu
10 voturi pentru Ei 3 ab{ineri (d I Schioapa Daniel, d I Stana Dumitru qi d I
Hertea Irinel)
2. Proiect de hotlr6re privind revocarea Hotirfirii Consiliului Local al comunei
Berevoegti nr.14127.02.2023 privind darea in folosin{i gratuitl, pe o perioadi
de 2 ani a unei inclperi din incinta Ciminului Cultural Minegti in suprafa(I de
9 mp citre CMV Ghizdavl{ Viru{a.
Sunt prezentate: proiectul de hotir0re , referatul de aprobare, raportul de specialitate
qi anexele pro iectulu i.P rczintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:Avem o adresa de la Prefecturd prin care ne comunicd,cd aceastd hotdr6re
este nelegald intrucdt CMV Ghizdavd{ Viru}a nu este de utilitate publicd qi nu putem
sd i ddm gratuit acest spaliu decdt inchiriere sau concesiune prin licitalie.
D-l Primar:Este un proiect de hotdrAre pe care mi I asum ca fiind nelegal, d na
secretar mi a atras atenlia ci este posibil sd nu primim yiza de legalitate pe acestd
hotdr6re ,dar eu m am gAndit c5 d na Ghizdavdl desfbqoar6 activitate pt comuna
Berevoeqti qi poate fi de utilitate publicd, de multe ori se duce gratis, dar din pdcate
este cabinet individual qi nu se poate.
D-na Leca:Procedura cu licitalie va dura ceva mai mult timp.
D-l Schioapa:Am vdzut qi noi adresa de la Prefecturd, unde i lege nu i tocmealS
D-l Busuioc:Avem un repro$ d lui primar in sensul cd pe mine md trimiteali sd invS!,
dvs d le primar de c6!i ani sunteli in primdrie?Deci este vorba despre acest proiect
D-l Primar:Eu mi am asumat acest proiect de hotdr6re qi secretara mi a adus la

_ cunoqtin![ dar am vrut sd o ajut pe d na doctor
D-l Busuioc:Daci qtiali nu ne mai frceali sd pierdem timpul degeaba dar d l primar
in loc sd accepte sd facem ceva aonstructiv, hai invdlali, nu se face aqa.

D-l Primar:Cu dvs nicodat[ nu se poate face ceva constructiv am incercat de vreo 3

ani de zile, cu dvs dvs doar distructiv se poate face, o sd vi se rdspundd cu aceeaqi

monedS.
D-l Busuioc:Mullumesc d le primar,md ameninfali in continuare ca de obicei, nu e

nicio noutate
D-l Primar:Eu v am spus cd dvs qtili sd lucrali doar distructiv, nu v a ameninlat
nimeni qi aqa o sd lucrdm de aziinainte
D-l Busuioc:Cu aceeagi moned6?!
D-l Primar:$i ce vi se pare cdvd ameninld cineva sau gtili ce a{i frcut?
D-l Busuioc:Ce am frcut, e foarte interesant?!
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Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru ( 13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.27 din
24.04.2023.

D I consilier Sibianu Ovidiu pdrdsegte qedinla din cauza unor probleme
medicale.
3.Proiect de hotlrAre privind aprobarea devizului actualizat dupl licita{ie
aferent investitiei:"Asfalaltare drum centuri DN73C-Primirie,comuna
Berevoegti, j ude(ul Argeg
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
q i anexe I e pro i e ctulu i.P r ezinld d-na s e cre tar L ec a Andra.
D-na Leca:Dupi cum gtili prin programul Anghel Saligny a fost finanlat obiectivul
Asfaltare DN73-Primdrie, a avut loc licitalia iar acum trebuie aprobat devizul dupd
licitalie
D-l Busuioc:Decd Ssta este devizul ftal, rcactualizat?
D-l Viceprimar:Da
D-l Busuioc:Cine este executantul?
D-na Leca:Group Concif
D-l Schioapa:S amai lucrat cu firma aceasta?
D-l Viceprimar:Da, face drumul pe Gdneqti
D-l Busuioc:Concif de la Curtea de Arges?
D-na Leca:Stoenegti, cetdleni, nu gtiu exact.A cdgtigat licitalia gi la Ginegti.La
licitalie au participat 3 firme, ei au venit cu prelul cel mai scdzut qi au c6qtigat.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru ( 12) este adoptatl H.C.L. Berevoepti nr.28 din
24.04.2023.
4.Proiect de hotirire privind alegerea preqedintelui de gedin(i.
Sunt prezerrtab: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate^ .Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:In fiecare lund trebuie ales preqedintele de qedin{d pt luna urmdtoare prin
hotdrAre a consiliului local.
Se alege preqedinte de qedinld pt luna mai d I consilier Hertea Irinel.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re Ei cu
unanimitate de voturi pentru ( 12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.29 din
24.04.2023.
S.Proiect de hotirdre privind stabilirea salariilor de bazd pentru func{ionarii
publici, personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al
primarului comunei Berevoeqti qi func(ii alese, la nivelul comunei Berevoeqti,
jude(ul Argeq, incepind cu data de 0L.04.2023.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secretar Leca Andra.



D-na Leca:Legea 1012023 ne permite sd m6rim indemnizalia primarului $i a

vicperimarului gi totodatd putem mSri gi salariile func{ionarilor publici qi

personalului contractual din aparatul de specialitate al primarului comunei
Berevoeqti ftrd a depdqi indemnizalia viceprimarului.
D-l Busuioc:Prima pozilie inspector grad profesional superior, cine este?

D-na Leca:Avem un singur inspector superior d na contabil, inspector principal d na
Stanciu, d na Man
D-l Busuioc:Vdd diferenle 2.4,2.3
D-na Leca: Sunt coefi cienlii
D-l Busuioc:Nu sunt la fel?
D-na Leca:Nu, gradul superior are coeficieritul cel mai mare apoi coeficienlii scad
p6nd la debutant.Inspector asistent este d na Sandu Lenuta qi d la Antone iar debutant
este d na Mielu Maria.Referent avem o singura persoand d na Brinzaru, superior.
D-l Busuioc:$i grad principal la referent nu mai e nimeni?
D-na Leca:Nu, este un singur referent
D-l Busuioc:Apoi?
D-na Leca:Func{ii contractuale, administrator d I Ilinca Viorel
D-l Busuioc:Inspector de specialitate?
D-na Leca:D I Leca
D-l Busuioc:Este unul singur?
D-na Leca:Da.Apoi avem consilier juridic post vacant, consilier personal d 1 Miu,
referent culturd d na Aldoiu
D-l Schioap3:A inceput activitatea
D-na Leca:In august incepe.Apoi referent d I Aldea, cei 2 qoferii plus ifronistul,
guard d na Achim Claudia gi asistentul medical comunitar bugetat de la Ministerul
5anatalll.

Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirAre qi cu
9 voturi pentru qi 3 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian qi d I
Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.30 din24.04.2023.
6.Diverse.
D-l presedinte da citire demisiei d lui consilier Sibianu Ovidiu.Consiliul local ia act
de demisie qi aqteaptd din partea partidului adresa cu urm[torul 1ist5.

D-l Primar:Eventual pot face dumnealor proiectul de hotdrdre
D-l Schioapa :i-preun6 cu d na secretar
D-na Leca:Sigur
D-l Busuioc:E o rugdminte, o obligalie ,cum o considerafi?
D-l Primar:Multumesc celor care au votat,dar am o problema urgenta si nu mai pot
sta, multumesc!

fl



D-l Schioapa:Eram qi noi de acord dar chestia asta se perpetueazd mereu, gtili cd
aveli majoritate qi bdga{i orice proiect cum vreli.Amvdztrt cd se toarnd nigte pdm6nt
acolo lAnga terenul de sporl la qcoald, pt ce se bagd acolo gi nu I ali b6gat induntru?
D-l Viceprimar:Acel material provine de la sdpdtura din str Gdneqti, am considerat
cd acolo este perfect pt nivel qi rezistenld ,nu I ambdgat interior pt cd acolo se pune
materialul drenat adicd balast ca sd nu se infitreze apa, s[ nu ]ind apS,plus cd acolo
va veni gazorr sintetic
D-l Schioapa:Pe G[negti unde s au fEcut gabioanele a rdmas gaurd,, nu ar trebui
astupatS?
D-l Viceprimar:Va veni material, acolo este prevdzut gant, apd nu va fi
D-l Schioapa:Peste stratul de balastru care I agi pus mai vine spdrtur[, mai vine ceva?
D-l Viceprimar:Agregate concasate in 3 sorturi, compactate.Este o lucrare gre
Gineqti.Din bugetul local nu puteam sd asfaltdm acel drum ,sunt costuri mari
D-l Schioapa:Lanoi in comund se face cadastrare gratuitd?
D-l Viceprimar:Nu.Era un lucru bun dar greu de realizat
D-l Busuioc:Mai este legea valabild cu cadastrare gratuit[ pe 2023?
D-l Viceprimar:Da
D-l Busuioc:Sd mi dali qi mie legea sau prpgramul
D-l Pduna :Va fi obligatoriu la un moment dat pt toatd lumea.Fdrdr cadastru nu poli
face nimic.
D-l Busuioc:Am inleles cd Berevoeqti cu Godeni se suprapun undeva, nu am in{eles,
ce gtili?
D-l Viceprimar:Nu existd nicio suprapunere, a fost pe rolul instanlei un dosar cu
limita de hotar intre Berevoeqti gi Godeni iar noi respectdm aceast[ hotdrdre.Ddngii
nu acceptd aceasti limitA.Ei nu sunt pugi in posesie de cdtre comuna Berevoeqti.
D-l Busuioc:Mai fac o atenlionare cu canalizarea de la Ungureni, ali spus cd ave{i pe
unde face canalizarea dup6 ce se asfalteazd qi dupd ce se face canalul acela, pute{i
sau nu mai puteli?Eu ce amvdzut nu se mai poate ulterior
D-l Viceprimar:Unde, pe str Gdnegti?
D-l Busuioc:Da, jos la bazd, ali spus cdla casele de la bazd", bdgali.Am o sesizare
verbalS, joi la 18 qi ceva Proca Andrei de la gantierul de acolo unde se asfalteazd a
luat un tub de ciment, I a incircat cu buldo in camioneta lui.Nu qtili nimic?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Busuioc:Vd rog sa verificali.Tubul I a dus undeva.in ce stadiu este canalizarea,
care zond este gata, care se d5 drumul?
D-l Viceprimar:Canalizarea este funclionald, mai pulin 28 de branqamente care s au
frcut ultima datd qi urmeazd, qi acestea.Toatd canalizarea funclioneazd".
D-l Busuioc:Cdte persoane au fbcut cerere?
D-l Viceprimar:7-8 persoane
D-l Busuioc:Microbuzul gcolar ia gi copiii de grddinip?



D-l Viceprimar:Cei de grddinila trebuie inso{ili de pdrin{i
D-l Busuioc:Ali fbcut ou firmele ,cu gunoiul cAte sunt la intreg, cdte la jumdtate, ati
incheiat?
D-l Viceprimar:La jumdtate:Avram Cici, Aldea, Doina Dilirici, Ganld, Dilirici
Nicuqor, Georgel FrdlilA,Sava Mariana.Dvs ali adus contractul?
D-l Busuioc:Nu este la mine
D-l Viceprimar:L am l6sat lamagazin, nu 1 a1i primit?
D-l Busuioc:Cel de api da, dar cel de gunoi nu
D-l Viceprimar:L am l6sat lamagazin de ceva timp
D-l Busuioc:Se emit facturi lunar?
D-l Viceprimar:Da qi la gunoi qi la api. '

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, pregedintele de qedinld declari
inchise lucrdrile acesteia.

$edinta se incheie in jurul orei 1700.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul prooes verbal.

PreEedinte de ;edinld,
Frdlild Gheorghe

Secretay general,
Leca Artdru
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